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 Protokoll Styrelsemöte 20170531 torsdag.  
  
 

DAGORDNING 

 
9:1  Mötet öppnas 
Närvarande Christofer, Tobias, Lars Nilsson , Ida, Pernilla Lundblad och Pernilla Berglund.  
 
9:2   Val av  justerare för mötet 
Lars och Ida väljs att justera.  
  
9:3   Godkännande av dagordning 
Dagordning godkänns.  
 
9:4   Föregående mötesprotokoll  
En hel del fordringar har börjat komma in. Alla påminnelser är utskickade.  
Ny leverantör på elen från 1 mars. Bättre koll på vad det ger märks om ett par månader.  
 
9:5   Ekonomisk Rapport 
Bidragen har kommit in. 550 000 i driftbidrag.  
Kontot är nu ändrat så vi ser kostnader för ridskolans hästar mer exakt.  
 
9:6 Inkomna skrivelser,  
Inga inkomna skrivelser.  
7  Bidragsansökan 
Inga specificerade.  
30 000 i ett idrottslyft projekt, inriktning nivå 1 både lektion och privathäst.  
8 Personalsituation 
Förhandling pågår med kommunal. Emelie Sjöbergs tjänst finns inte lägre kvar i den 
utsträckning som tidigare. Det man kan erbjuda idag är en ridläraretjänst.  
Sara har ansökt om graviditetspenning from v25, inte klart om hon kommer få. 4 st 
sommarjobbare genom kommunen. Jobbar 60 h/Pers under 2 veckor. Vfk betalar bara de 
sociala avgifterna.  
9 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner 

● Ridskoleverksamheten. Hösten är påbörjad. Sommarbrev utskickade. Allt ser bra 
ut och de har god koll.  

 

http://www.ecosign.se/
http://www.elite.se/hotell/vaxjo/stadshotellet/
http://www.teamsportia.se/
http://www.xdesk.se/
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● Byggsektionen, Två st byggbodar är på plats. Tilltänkta domartorn. Bodarna har vi 
fått men är i behov av renovering. Vi behöver en budget för det. Lars kollar 
möjligheter att få till sponsring. Och han tar även in offerter på det. Ev 
investerings bidrag. Återkommer om detta på nästa möte.  

 
● Arenasektionen. Budgeten är fastslagen hos kommunen, pengarna kommer inte 

räcka till alla. Nytt möte 19/6 då ska en budget spikas. Allt känns positivt. Ett 
förslag är att kalla den veab arena. Solcellerna i taket som producerar el. Offerter 
tas in. Förslag på att vi nu bildar ett AB. Förslag på att vi fattar beslut på det vid 
nästa styrelsemöte.  

● Hemsidan. Inget att ta upp.  
 

● Sponsringsgruppen. Inget nytt. Stora sponsorer till ponny tävlingen är Citygross 
och Sveland.  

 
● Tävlingskommittén. Ida kollar med Evelina om hon vill hjälpa Tanja med att skriva 

till media ang tävlings resultat mm. Div 3 ponny gick super bra. Mycket försäljning 
i cafeterian. Många starter till citygross hoppet och ännu fler till sommarhoppet.  

 
● Kafeteria/Trivselkommittén. En frys måste köpas in. Kollar på blocket.  

 
● Ungdomssektionen. Bus har börjat baka och sälja kakor till våra tävlingar. Deras 

kakförsäljning går till dom. De är jätte positiva till det.  
 
10. Övriga frågor /sammanträdesagenda. Fått ett pris på ny traktor. Den vi har sjunger på 
sista versen. Kollar om vi kan få investeringsbidrag. Ridskolan funderar på om de behöver en 
ny. Beslut fattas vid nästa möte.  
Mötet avslutas.  

http://www.ecosign.se/
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http://www.xdesk.se/

